

臺北市立大學紙本學位論文延後公開申請書

Application to Embargo the Print Copies of a Thesis/Dissertation

| | | | |
|--|--|--------------------------------------|--|
| 申請人姓名 Applicant Name | | 畢業學年度 Graduation Year | _____學年度 Academic Year 第_____學期 Semester (1st or 2nd) |
| 系所名稱 Department / Institute | | 畢業年月 Graduation Date (YYYY/MM) | 民國_____年____月 _____/____ |
| 論文題目 Thesis / Dissertation Title | | 學位類別 Graduate Degree | <input type="checkbox"/> 碩士 Master <input type="checkbox"/> 博士 Doctor |
| 指導教授 Advisor | | | |

紙本論文延後公開陳覽原因：

Reason for requesting an embargo:

已申請專利並檢附證明，專利申請案號：_____

I have filed a patent application. Application number:

涉及機密，請說明：_____

The thesis/dissertation contains confidential material (please specify).

依法不得提供，請說明：_____

The thesis/dissertation should be withheld according to the law (please specify).

紙本論文公開陳覽日期：

The print copies of the thesis/dissertation will be made available to the public on the following date:

中華民國_____年_____月_____日起公開

_____/_____/_____(YYYY/MM/DD)

【說明】依據教育部100年7月1日臺高(二)字第1000108377號函，自申請日期起算至多5年，若超過5年或未填寫延後公開日期，將逕以5年辦理。

【Note】According to the official document issued by the Ministry of Education, the maximum embargo period allowed is five years from the date of application.

申請人(請親筆正楷簽名)：

Applicant signature:

中華民國_____年_____月_____日

Date: _____/_____/_____(YYYY/MM/DD)

指導教授(請親筆正楷簽名)：

Advisor signature:

中華民國_____年_____月_____日

Date: _____/_____/_____(YYYY/MM/DD)

系主任(所長)(請親筆正楷簽名)：

Chair/Director signature:

中華民國_____年_____月_____日

Date: _____/_____/_____(YYYY/MM/DD)

學位論文申請延後公開審核小組：同意(Agree)不同意(Disagree)

Embargo the Print Copies of a Thesis/Dissertation Examination Group:

中華民國_____年_____月_____日

Date: _____/_____/_____(YYYY/MM/DD)

【說明】請於畢業手續完成前，填寫本申請書和「國家圖書館學位論文延後公開申請書」正本各1份，並檢附系所認定之證明文件及審核紀錄，送圖書館辦理。

【Note】Please fill in this form and "Application for Embargo of Thesis/Dissertation." Bring the two forms, along with the certification documents approved by your department and relevant review records, to the library before graduation.